

British Council və Sektoreight Birleşmiş Krallığın “Selector Live: women.sounds.waves” elektronik musiqi şousunu Azərbaycana gətirir.

5 Fevral 2020

Selector Live – Birleşmiş Krallıqdan ən səs-küylü musiqicilərin canlı performansları ilə - **#SelectorRadio** layihəsinin səsini bütün dünyadakı musiqisevərlərə çatdırır. Selector dünyanın müxtəlif ölkələrindən olan auditoriya ilə daim dəyişən Birleşmiş Krallıq mədəniyyəti arasında körpü rolunu oynayır, **Bristol, Belfast, Kardiff və Qlazqo** kimi şəhərlərin mərkəzinə virtual səyahətə çıxarıır.

Bu ilki yeni eklektik ruha malik liveset - **women.sound.waves**, **JAMZ SUPERNOVA (Selector Radio / UK)**, **HOLLY LESTER (Duality Trax / UK)**, **INHEROOM** və **DIHAJ'ın** müşayiətində müasir musiqidə Birleşmiş Krallıq və Azərbaycandan olan istedadlı qadınların musiqilərini bir məkanda birləşdirir və onların fəaliyyətini dəstəkləyir.

Liveset **Pullman Bakuda (Tower Residence 1)**, saat **21.30-da, 21 Fevral 2020** tarixində baş tutacaq. 100 ədəd biletin **iTicket** onlayn platformasından alış mümkün olacaq: <https://bit.ly/37TOjmm>. Qalan hissəsi isə saat **21.00-dan sonra məkanda** əldə edilə bilər.

Ətraflı məlumat: <https://www.britishcouncil.az/programmes/arts/selector-live>

Bundan əlavə, British Council tərəfindən **Tuğkan Mutlunun** rəhbərliyilə iki günlük intensiv Selector PRO təlimi keçiriləcək. İştirakçılar təlimdə **Ableton proqramı** vasitəsilə professional şəkildə musiqi yaratmaq üçün faydalı məlumat və vasitələrlə təmin olunacaqlar. Təlimlər, qəlyanaltı daxil olmaqla, **YARAT Müasir İncəsənət Məkanında 20-21 Fevral tarixində, saat 11.00-dan 17.00-dək** keçiriləcək. İştirakçıların **Ableton kompüter proqram biliklərinin olması və şəxsi noutbuklarını özləri ilə gətirmələri** vacibdir. Ableton, elektronik musiqi/rəqs hazırlamaq üçün intuitiv musiqi proqramıdır. Tuğkan Mutlunun iki-günlük təlimini tamamlayan iştirakçılar, British Council Azərbaycanın ölkə üzrə rəhbəri Samr Şah tərəfində **sertifikatla** tətific olunacaqlar.

Eyni zamanda **21 Fevral, 19.00 tarixində, Pullman Baku'da, Jamz Supernova**, xüsusilə DJ'lərə özəl iki saatlıq Selector PRO təliminə rəhbərlik edəcək.

Qeydiyyatdan keçmiş iştirakçılar üçün təlimlər təmənnasızdır. Həm Jamz Supernova, həm də Tuğkan Mutlunun təlimlərinə verilmiş linkdə qeydiyyatdan keçə bilərsiniz: <https://bit.ly/2UmsDv3>

KİV nümayəndələrini British Council Azərbaycanın ölkə üzrə rəhbəri cənab Samr Şah və tərəfdaşlarımız iN Club, YARAT Müasir İncəsənət Məkanı, ASAN Radiodan nümayəndələrimizin də iştirak edəcəyi qısa media-brifinqə dəvət edirik. Media-brifinq 20 Fevral, Cümə axşamı saat 12.00-da YARAT Müasir İncəsənət Mərkəzində baş tutacaq.

Təşkilati dəstəkçimiz **Sektoreight by iN**, Bakı elektronik musiqi səhnəsində Ten Walls, Sound Button, Boiler Room və başqları kimi digər mühüm musiqicilərlə əməkdaşlıq edən aparıcı qurumdur. Tədbir rəsmi Selector Radio yayımçısı **ASAN Radio** və **YARAT Müasir İncəsənət Məkanının** dəstəyiylə həyata keçirilir.

Musiqi layihəmizin əsas hədəfi rəngarəngliyi və müxtəlifliyi ilə seçilən İngilis sənətkarlarının Bakıya gətirməkdir. Əvvəlki illərdə 30 ölkədə Actress, Ghostpoet, Max Cooper, Rosie Lowe, Kohey Radical, Gaika, Penelope Isles and the London Contemporary Orchestra kimi yenilikçi istedadlarla birlikdə çalışmışıq.

Redaktora qeydlər

Selector Radio Birləşmiş Krallıqdan ən yaxşı səsləri və ilk addımlarını atan musiqiçiləri bütün dünyada 30-dan çox ölkədə tanıdır, hər həftə azərbaycanlı və ingilis musiqi sevərlərdən ibarət qlobal cəmiyyəti bir-birilə birləşdirir. Biz yeni və əyləncəli olduğu təqdirdə, janrından asılı olmayaraq, istənilən musiqiçi və ya qrupun əsərlərini yayımılayırıq. Caz, qraym, indi, elektronika və ya onların vəhdəti, hər həftə əsl eklektik musiqi silsiləsi reallaşdırırıq və İngilis musiqi dünyasında liderlik edən şəxslər və qurumlarla ayaqlaşmağa çalışırıq.

Selector PRO həm peşəkarları, həm də geniş ictimaiyyəti müasir cəmiyyətin musiqi tendensiyaları, o cümlədən, Birləşmiş Krallığın musiqi sənayesinin spesifik xüsusiyyətləri barədə maksimal dərəcədə məlumatlandırmaq məqsədi daşıyır. Tədbir "British Council"ın təşəbbüsü ilə hazırlanmış, Birləşmiş Krallığın ən yaxşı musiqi nümunələrini Azərbaycan auditoriyasına təqdim etmək məqsədi daşıyan radio-şounu və silsilə "Selector Live" əyləncə gecələrini özündə ehtiva edən "Selector" musiqi programının nəticəsi hesab edilir.

Azərbaycanda layihə **ASAN Radio 100FM- də DJ BAZAUR** tərəfindən təqdim edilir. DJ BAZAUR İngilis konsertlərindən ən yaxşı musiqi nümunələrini, eyni zamanda məlumatları seçilir və paylaşır. ASAN Radio 2015-ci ilin sentyabr ayında Azərbaycan Respublikasının Prezidenti yanında Vətəndaşlara Xidmət və Sosial İnnovasiyalar üzrə Dövlət Agentliyi tabeliyində olan "ASAN xidmət" mərkəzi tərəfindən yaradılmış radiodur və onun fəaliyyəti ictimaiyyətin sosial və hüquqi məlumatlılığını artırmaq və digər radio stansiyaları kimi dinləyici auditoriyasını əyləndirmək və məlumatlandırmaq məqsədi daşıyır. Verilişin Azərbaycan dilində aparıcısı **DJ BAZAUR-dur**. Selector radio şousunu **ASAN 100FM-də** və onlayn şəkildə dinləyə bilərsiniz.

Birləşmiş Krallığın ən aparıcı yeni nəsil DJ'lərindən biri olan **JAMZ SUPERNOVA**-nın (*Selector Radio UK*) öz incəsənətinə böyük sevgisi var. Nina Las Vegas, Toddla T, Diplo and Annie Mac kimi musiqiçilərdən ilham alaraq, Sonar, Parklife, Detonate, El Dorado, Nass, Farr, Lovebox, Beat Herder, Bestival, Ibiza Rocks, and Lost & Found kimi məkanlarda öz musiqisilə səhnəni canlandırmışdır. JAMZ, Avropa musiqi mühitinə də yaxşı bələddir və Berlin, Lissabon, Kopenhagen, Budapeşt, Barselona, Porto, Paris, Amsterdam və Oslo kimi şəhərlərdə öz fəallığı ilə seçilir. O, eyni zamanda **2019-cu ildən, Selector Radio programı çərçivəsində Birləşmiş Krallığı** təmsil edir.

Əslən İrlandiyadan məşhur elektronik musiqi mərkəzindən olan **Holly Lester** (*Duality Trax UK*) qısa müddətdə Birləşmiş Krallıq elektronik musiqi səhnəsində ad qazana bilmüşdür. Yalnız 2018 – ci ilin son yarısında, Holly, Job Jobse və Mano Le Tough'la birlikdə Belfast şəhərinin AVA Festivalında debüt Boiler Room çıxışlarını həyata keçirməyə nail olmuşdur.

DİHAJ, 2014-cü ildə Bakıda yaradılmış elektronik musiqi layihələrindən biridir. Qrup üzvlərinin hər birinin fərqli musiqi keçmişini olduğundan, əsərləri olduqca eklektikdir. Buna görə də onlar heç vaxt öz musiqilərini hər hansı xüsusi bir janra aid etməmişlər. Sadəcə doğru hesab etdiyin musiqini ifa et, şərh isə dinləyicilərə qalsın, elə deyil mi?

INHERROOM (Nəzrin M), musiqisi təcrübənin keşfindən ibarət olan hərtərəfli sənətçidir. O, təsviri incəsənət, səs-dizayn, ifaçılıq sənəti kimi müxtəlif üsulları öz musiqisində birləşdirir və digər bilik və elmlərlə qarşılıqlı dialogda daha geniş elmlərarası anlayışı əhatə edir.

TUĞKAN MUTLU yaradıcı sahədə 10 ildən artıq təcrübəyə malik prodüser, promouter, ifaçı qrafik dizayner və müəllimdir. O, sizinlə öz əsərlərinizi yaratmaqdə faydalı olacaq məsləhətlər paylaşacaq. Tuğkan dBs Bristol Musiqi Kollecində elektronik musiqi üzrə dərəcəyə sahibdir. O, bu vaxt çərçivəsində Avstraliya və Büyük Britaniyada DJ Chuckie, Nic Fanciulli, Rebuke kimi musiqiçilərlə eyni səhnəni bölüşməşdir. Bristolun 1020 Radiosu və Mi Casa Su Casa'da daimi sakin olan Tuğkan, hal-hazırda dBs Music Kollecində çalışır. Bundan əlavə Saffron Records'da Ableton programı üzrə təlimlər həyata keçirir.

iN/Sektoreight elektronik musiqi səhnəsində daim inkişafa səy göstərən qurumdur. 2019-cu ildə iN Records adlı musiqi studiyasının açılmasına nail olmuşdur. iN Bakıda elektronik musiqi səhnəsində liderdir. Ten Walls, Sound Button, Boiler Room və digərləri kimi musiqiçilərlə əməkdaşlığı buna sübutdur.

YARAT Müasir İncəsənət Məkanı 2011-ci ildə Aida Mahmudova tərəfindən yaradılan qeyri-kommersiya təşkilatıdır. YARAT Qafqazda, Mərkəzi Asiyada və ətraf regionlarda müasir incəsənətin təbliğatı, tədqiqatı və inkişafi ilə məşğul olan daimi müasir incəsənət məkanıdır. YARAT'ın tərkibinə YARAT İncəsənət Mərkəzi, YARAT Dostları İncəsənət İcması, ARTIM layihə məkanı, YARAT Emalatxanaları, YAY Qalereyası və geniş təhsil layihələri daxildir.

Əlavə, məlumat üçün əlaqə saxlayın:

Dilarə İbrahimova | İncəsənət üzrə menecer | British Council'ın Azərbaycandakı Ofisi
dilara.ibrahimova@britishcouncil.az | T +994 (0) 12 497 15 93

British Council haqqında

British Council Birləşmiş Krallığın mədəniyyət üzrə əlaqələr və təhsil imkanları sahəsində fəaliyyət göstərən beynəlxalq təşkilatıdır. Biz Birləşmiş Krallıq və digər ölkələrin xalqları arasında dostluq və qarşılıqlı anlaşma münasibətləri yaradırıq. Biz bunu Birləşmiş Krallığa və bирgə çalışdığımız ölkələrə müsbət töhfələr verərək – imkanlar yaratmaqla insanların həyatını dəyişərək, əlaqələr quraraq və inam yaradaraq edirik. Biz dünyanın 100-dən çox ölkəsində mədəniyyət və incəsənət, ingilis dili, təhsil və vətəndaş cəmiyyəti sahələrində fəaliyyət göstəririk. Keçən il 80 milyondan çox insana üz-üzə və ümumilikdə 791 milyon insana onlayn, yayımlar və nəşrlər vasitəsilə səsimizi çatdırmışıq. Təşkilatımız 1934-cü ildə təsis edilmişdir. Birləşmiş Krallığın Kral Xartiyası tərəfindən idarə edilən xeyriyyə təşkilatı və Birləşmiş Krallığın dövlət qurumuyuq.

www.britishcouncil.az

The British Council and Sektoreight will bring Selector Live: women.sounds.waves – an electronic music show from the UK to Azerbaijan.

5 February 2020

Selector Live brings the sound of **#SelectorRadio** directly to music fans around the world with live shows from some of the UK's most exciting artists. Selector connects a global audience to the ever-changing sounds of UK culture, taking on a virtual tour of the UK, dropping into the heart of cities like **Bristol, Belfast, Cardiff and Glasgow**.

Featuring **JAMZ SUPERNOVA (Selector Radio / UK)**, **HOLLY LESTER (Duality Trax / UK)**, **DIHAJ and INHERROOM**, this year's liveset brings a new eclectic theme - women.sound.waves., engaging, encouraging and bringing together the voices of talented women in contemporary music of the UK and Azerbaijan.

The liveset will take place **at the Pullman Baku (Tower Residence 1), on 21 February 2020, 21.30**. 100 tickets are available for purchase on an online **iTicket platform: <https://bit.ly/37TOjmm>**, with the rest available at the the event **venue from 21.00**.

Full details: <https://www.britishcouncil.az/en/programmes/arts/selector-live>

In addition, the British Council will host an intensive two-day **Selector PRO** training with **Tugkan Mutlu** who will provide an insight and tools for producing music professionally on **Ableton software**. The workshops will take place at the **YARAT Contemporary Art Space** on **20-21 February, from 11.00 until 17.00 (both days)**. Lunch will be provided during the sessions.

Jamz Supernova will also host a special two-hour Selector PRO workshop for DJs **at the Pullman Baku on 21 February, 19.00**.

Registered participants can join the trainings at no charge. To sign-up for either Tugkan's or Jamz's Selector PRO sessions, **please register here: <https://bit.ly/2UmsDv3>**

Media representatives are kindly invited to the press briefing with the Director of the British Council in Azerbaijan, Mr. Summer Xia and our Selector PRO partners from iN Club, ASAN Radio and YARAT Contemporary Art Space. The briefing will start at 12.00 on Thursday, 20 February at YARAT Contemporary Art Space.

Attendees should be familiar with **Ableton programme and bring personal laptops**. Ableton software is an intuitive music production software and is tailored to the creation of electronic/dance music. The participants who will complete a two-day training by Tugkan Mutlu will receive **certificates** by the Director of the British Council in Azerbaijan, Mr. Summer Xia.

Sektoreight by iN, our organising partner, is a leader of the electronic music scene in Baku, having collaborated with artists such as Ten Walls, Sound Button, Boiler Room and more. The event is supported by **ASAN Radio**, our official **#selectorradio** broadcaster, and **YARAT Contemporary Art Space**.

Bringing powerful and diverse UK talent to Baku is a core part of our music programme. In the previous years, we've worked with innovative talent including Actress, Ghostpoet, Max Cooper, Rosie Lowe, Kojey Radical, Gaika, Penelope Isles and the London Contemporary Orchestra in 30 countries.

Notes to editor

Selector Radio broadcasts the best UK music and emerging talent to over 30 countries around the world, connecting a global community of music lovers from Azerbaijan to the UK every week. We play music from any band, any artist and any genre as long as it's new and exciting. Jazz, grime, indie or electronica – or somewhere in between – each week we put together a truly eclectic playlist and catch up with the artists and labels who are leading the way in UK music.

Selector PRO aims to provide both professionals and the general public with the fullest insight into music trends in contemporary society as well as the specifics of the British music industry. The event has evolved out of the Selector music programme, produced by the British Council, which includes a radio show and a series of Selector Live parties, which will bring the best new music from UK to Azerbaijani audience.

Here in Azerbaijan, the programme is presented by **DJ BAZAUR on ASAN Radio 100FM**, who selects the best tracks and insight from the UK show. **ASAN Radio** is a radio established by ASAN services within the State Agency for Public Service and Social Innovations under the President of the Azerbaijan Republic in September 2015 and it aims to increase public social and legal awareness – and like every radio station, to inform and entertain its audience. The show is presented in Azerbaijani is **DJ Bazaar on ASAN 100FM** and online.

One of the leading next generation DJ's from UK and keen agent for change, **JAMZ SUPERNOVA** is a passionate artist who graced the stages at Sonar, Parklife, Detonate, El Dorado, Nass, Farr, Lovebox, Beat Herder, Bestival, Ibiza Rocks, Lost & Found and is no stranger to the European circuit with regular slots away including Berlin, Lisbon, Copenhagen, Budapest, Barcelona, Porto, Paris, Amsterdam and Oslo. She is also the **host of Selector Radio for UK since 2019**.

HOLLY LESTER comes from the prominent electronic music hub of Ireland has already made quite a name for herself, making waves on the UK electronic music scene. The last half of 2018 alone has seen Holly perform her debut Boiler Room set at Belfast's illustrious AVA Festival, finishing the year with a residency at UK clubbing institution The Warehouse Project.

DIHAJ is an electronic music performer from Baku, Azerbaijan. With the members of her music group she's producing quite eclectic and captivating music. That's why they've never really been interested in trying to pinpoint the genre of the music they play. Just play what seems right and leave the rest to the listeners, right?

INHERROOM (Nazrin M) is another azerbaijani interdisciplinary artist whose practice is comprised on exploration of an experience itself. She is working in a variety of practices, including visual arts, sound-design, performance art, and also engages in a broader interdisciplinary inquiry in dialogue with other disciplines and systems of knowledge.

TUGKAN MUTLU is a producer, performer, promoter, graphic designer and teacher with over 10 years of experience in the creative industries. In that time he has performed across the UK and Australia, worked alongside artists DJ Chuckie, Nic Fanciulli, Rebuke to name a few. A resident of Bristol's 1020 Radio and Mi Casa Su Casa, Tugkan currently works for music technology and production institute dBs Music. Outside of his work at the university, Tugkan is also an Ableton Trainer for Saffron Records.

iN/Sektoreight is about the development of the city through the electronic music scene. In 2019, **iN** also started **iN Records**, a techno label. **iN** is a leader of the electronic music scene and alternative recreation in Baku, having collaborated with artists such as Ten Walls, Sound Button, Boiler Room and more.

YARAT Contemporary Art Space is an artist-founded, not-for-profit art organization based in Baku, Azerbaijan, established by Aida Mahmudova in 2011. YARAT is dedicated to contemporary art with a long-term commitment to creating a hub for artistic practice, research, thinking and education in the Caucasus, Central Asia and surrounding region. YARAT comprises the YARAT Art Centre, YARAT Friends Platform, ARTIM project space, YARAT Studios, Yay Gallery and an extended educational programme.

For further information, please contact:

Dilara Ibrahimova | Arts manager | British Council in Azerbaijan
dilara.ibrahimova@britishcouncil.az | T +994 (0) 12 497 15 93

About the British Council

The British Council is the UK's international organisation for cultural relations and educational opportunities. We create friendly knowledge and understanding between the people of the UK and other countries. We do this by making a positive contribution to the UK and the countries we work with – changing lives by creating opportunities, building connections and engendering trust. We work with over 100 countries across the world in the fields of arts and culture, English language, education and civil society. Last year we reached over 80 million people directly and 791 million people overall including online, broadcasts and publications. Founded in 1934, we are a UK charity governed by Royal Charter and a UK public body.

www.britishcouncil.az

British Council и Sektoreight привезут в Азербайджан Британское шоу электронной музыки Selector Live: women.sounds.waves.

5 февраля 2020 года.

Selector Live дает возможность поклонникам со всего мира услышать музыку #SelectorRadio на живых концертах с участием самых захватывающих артистов Британии. Selector приобщает мировую аудиторию к динамичной музыкальной культуре Британии с помощью виртуальных туров по стране и таким ее городам, как **Бристоль, Белфаст, Кардиф и Глазго**.

В этом году живой концерт с участием **JAMZ SUPERNOVA (Selector Radio / UK), HOLLY LESTER (Duality Trax / UK), DIHAJ и INHERROOM** представит слушателям новую и разнообразную музыкальную тему - women.sound.waves., привлекая, поощряя и собирая талантливых женщин-исполнительниц современной музыки Великобритании и Азербайджана.

Концерт пройдет в отеле **Pullman Baku (Tower Residence 1)** **21 февраля 2020 года в 21.30**. На онлайн-платформе iTicket по адресу <https://bit.ly/36ZMRh5> можно приобрести 100 билетов, тогда как остальные билеты будут продаваться на концерте с **21.00**.

Подробная информация здесь: <https://www.britishcouncil.az/en/programmes/arts/selector-live>

Вдобавок, British Council проведет двухдневный интенсивный тренинг **Selector PRO** с участием **Tugkan Mutlu**, который поделится с участниками информацией и техническими средствами по производству профессиональной музыки с помощью компьютерной программы **Ableton**. Семинары пройдут в **пространстве современного искусства YARAT Contemporary Art Space** **20-21 февраля с 11:00 до 17:00 (оба дня)**. В ходе сессий будет предоставлен обед.

Jamz Supernova также проведет специальный двухчасовой семинар **Selector PRO для диджеев в отеле Pullman Baku, 21 февраля в 19.00**.

Вход на оба тренингов свободный для зарегистрированных участников. Для участия на семинарах под руководством Tugkan или Jamz просьба зарегистрироваться тут: <https://bit.ly/2UmsDv3>

Представители СМИ приглашаются на брифинг с директором British Council в Азербайджане г-ном Самром Шахом и нашими партнерами по Selector PRO из iN Club, ASAN Radio и Центр Современного Искусства YARAT. Брифинг начнется в четверг 20 февраля в 12:00 в пространстве современного искусства YARAT.

Участники должны ознакомиться с **программой Ableton и принести свои лаптопы**. Ableton - это интуитивная программа по производству музыки и предназначена для создания электронной и танцевальной музыки. Участники, прошедшие двухдневный тренинг под руководством Tugkan Mutlu, получат сертификаты.

Наш партнер-организатор Sektoreight by iN является ведущей площадкой электронной музыки в Баку и сотрудничал с такими музыкантами, как Ten Walls, Sound Button, Boiler Room и др. Поддержку мероприятию оказывают **ASAN Radio**, наш официальный вещатель **#selectorradio, и пространство современного искусства YARAT**.

Участие в концерте в Баку разных и талантливых британских музыкантов является центральным звеном нашей музыкальной программы. В предыдущие годы мы сотрудничали в 30 странах мира с такими талантливыми музыкантами-новаторами как Actress, Ghostpoet, Max Cooper, Rosie Lowe, Kojey Radical, Gaika, Penelope Isles Лондонским оркестром современной музыки.

Примечания для редакторов:

Selector Radio транслирует лучшие британские музыкальные произведения и новые таланты в более чем 30 странах мира, объединяя любителей музыки из Азербайджана и Британии. Мы играем музыку любой группы, артиста и жанра, главное, чтобы она была новаторская и захватывающая. Джаз, грайм, инди или электроника – или что-то между – каждую неделю мы составляем по-настоящему разнообразный плейлист и встречаемся с ведущими исполнителями и лейблами британской музыки.

Целью Selector PRO является предоставить специалистам и широкой аудитории самую исчерпывающую информацию о музыкальных тенденциях современного общества, а также особенностях британской индустрии музыки. Мероприятие стало логическим продолжением музыкальной программы British Council под названием Selector, которая включает радиошоу и серию музыкальных вечеринок Selector Live, на которых для азербайджанских слушателей прозвучат лучшие британские музыкальные композиции.

В Азербайджане программу на **ASAN Radio 100FM** проведет DJ **BAZAUR**, который отберет лучшие треки и информацию о британском шоу. ASAN радио - радио, основанное ASAN в сентябре 2015 года при Государственном Агентстве по Общественным Услугам и Социальным Инновациям при Президенте Азербайджанской Республики. Цель радио - повышать уровень социальной и юридической осведомленности населения, а также, равно как и любой другой радиостанции, развлекать и информировать своих слушателей. Ведущий шоу в Азербайджане - **DJ Bazaar**. Шоу можно будет послушать на волне ASAN 100FM и онлайн.

Один из ведущих молодых диджеев Британии и горячий сторонник перемен **JAMZ SUPERNOVA** является самоотверженным артистом и участвовала в музыкальных мероприятиях Sonar, Parklife, Detonate, El Dorado, Nass, Farr, Lovebox, Beat Herder, Bestival, Ibiza Rocks, Lost & Found, регулярно гастролируя по европейским городам, включая Берлин, Лиссабон, Копенгаген, Будапешт, Барселону, Порто, Париж, Амстердам и Осло. Она также работает **ведущей на британском радио Selector с 2019 года**.

Holly Lester происходит из авторитетного центра электронной музыки в Ирландии и уже приобрела довольно значительную репутацию, выступая на британской сцене электронной музыки. Только за одну лишь последнюю половину 2018 года Holly успела дебютировать с диджейским сетом Boiler Room на замечательном фестивале AVA в Белфасте, а завершила год в качестве резидента британской клубной организации The Warehouse Project.

DIHAJ - исполнительница электронной музыки из Баку, Азербайджан. Вместе с членами своей музыкальной группы она производит довольно разнообразную и захватывающую музыку. Поэтому они никогда не старались причислить свою музыку к какому-либо жанру. Они руководствуются идеей исполнять музыку, которая ложится на душу, а остальное оставлять на суд слушателей.

INHERROOM (Nazrin M) - еще один многожанровый азербайджанский музыкант, который занимается познанием опыта как такового. Она работает в различных направлениях искусства, включая изобразительное искусство, саунд-дизайн, исполнительское искусство, а также изучает другие направления и системы знаний.

TUGKAN MUTLU - продюсер и диджей и много лет профессионально занимается созданием своей собственной музыки. Tugkan представит вам средства, способы и приемы, чтобы начать создание своей музыки. Он учится на продюсера электронной музыки в нашем кампусе в Бристоле.

iN/Sektoreight занимается развитием городской инфраструктуры площадок электронной музыки. В 2019 году iN также основал свой лейбл в стиле техно iN Records.iN является ведущей площадкой электронной музыки и альтернативного досуга в Баку, сотрудничая с такими артистами как Ten Walls, Sound Button, Boiler Room и др.

Центр Современного Искусства YARAT некоммерческая организация, созданная творческими людьми и учрежденная в 2011 году Аидой Махмудовой в Баку, Азербайджане. Деятельность YARAT (что в переводе с азербайджанского означает «твори») посвящена современному искусству, цель создания которого в долгосрочной перспективе превратится в творческий центр на Кавказе, а в дальнейшем и в Центральной Азии и близлежащих регионах, место творческой практики, размышлений, исследований и образования. Центр Современного Искусства YARAT включает Арт Центр "YARAT", Платформу "YARAT Friends", ARTIM project space, YARAT Studios, Yay Gallery и обширные образовательные программы.

За дополнительной информацией обращайтесь к:

Диляре Ибрагимовой | Менеджеру по Искусству | British Council Азербайджан
dilara.ibrahimova@britishcouncil.az | Т +994 (0) 12 497 15 93

Об организации British Council

British Council — международная британская организация, призванная развивать культурные связи и возможности в сфере образования. Мы строим дружеское взаимопонимание между народами Великобритании и другими странами. И достигается это благодаря вкладу, который делает British Council в Великобритании и других странах, с которыми мы работаем, а именно мы меняем жизнь людей, открывая перед ними новые возможности, налаживаем культурные связи и укрепляем взаимное доверие. Мы работаем в более чем сотне стран по всему миру в сфере искусства и культуры, английского языка, образования и построения гражданского общества. В прошлом году наша аудитория составила 791 миллионов человек, включая фоловеров наших трансляций и публикаций в интернет пространстве, а также более 80 миллионов реальных зрителей. Наша организация была основана в 1934 году и является британской благотворительной общественной организацией, функционирующей на основе королевского патента.

www.britishcouncil.az